
 V novém roce 2008 se i Běchovice dočkaly 

 sněhové nadílky 

ŽIVOT 
BĚCHOVIC

zpravodaj MČ Praha-Běchovice

*/01
leden
2008

V uplynulém roce zažily Běchovice 

řadu změn. Netýkaly se zdaleka jen 

radnice, ale i vzhledu obce a její 

vybavenosti. Byl dokončen a uveden 

do provozu (i když ne zcela bez pro-

blémů) sportovní areál Na Korunce, 

byla započata stavba mateřské školy 

v Běchovicích 1 a v neposlední řadě 

to bylo (na poslední chvíli) otevření 

cukrárny v Parku Běchovice 2006.

Z toho, co jsem vyrozuměl z jednání 
obyvatel, a nejčastěji kladených dotazů 
na mou osobu, nejvíce Vás občany zajímá, 
co nás čeká v novém roce 2008, a na co se 
„můžeme těšit“.

Tak tedy, když bych měl začít u již zmí-
něné stavby mateřské školky. Výstavba 
by měla v roce 2008 výrazněji pokročit 
s tím, že konečné uvedení do provozu je 
plánované na polovinu roku 2009. Podle 
projektové dokumentace by měla nová 
školka pojmout 100 dětí, a v nejvyšším 
patře budovy by měly být dostatečné 
prostory pro zázemí a čtyři byty pro 
vyučující. 

Mezi Běchovicemi 1 a Újezdem nad Lesy 
by měla být podle dostupných informací 
započata výstavba celé jedné čtvrti rodin-
ných a bytových domů. Běchovice 1 by se 
tímto krokem měly rozšířit až na dvojná-
sobek své stávající zastavěné rozlohy.

Běchovice 2 jsou na tom na první 
pohled o něco hůře. Zdání však klame. 
Na rok 2008 je sice naplánovaná rekon-
strukce dešťové kanalizace, avšak je to 
krok, který je nutný. A dle mého názoru 
bude lépe, když bude proveden letos, než 
v horizontu několika dalších let. Jediné, 
co mne mrzí je fakt, že tato rekonstruk-
ce nebyla provedena ještě v době, kdy 
nebyla položena zámková dlažba. O tom, 
že není kanalizace v pořádku se již přece 
dávno vědělo…. Stejný scénář by měl 
čekat i Běchovice 1, a to s největší prav-
děpodobností o rok později. 

Do nového roku s optimismem

pokračování na str. 7 »
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z jednání zastupitelstva

Zápis z  19. zasedání 
Zastupitelstva MČ Praha–Běchovice

konaného dne  17. 12.  2007  v zase-

dací místnosti ÚMČ Praha-Běcho-

vice, Za Poštovskou zahradou 479, 

Praha 9

K bodu 5 programu:

Informace o možnosti čerpat bezúroč-

nou půjčku, další alternativy

Starosta seznámil veřejnost s možnost-
mi umoření dluhu u fy Imos (4 622 000 
Kč) za objekt kavárny v Parku Běchovice 
2006. Představil dvě základní možnosti, 
jejichž prostřednictvím by bylo možno 
oddlužit MČ Praha-Běchovice. První 
by bylo formou bezúročné půjčky od 
Magistrátu hl. města Prahy. Druhý způsob 
řešení by mohl být skryt v žádosti o inves-
tiční dotaci na určitý projekt, který se MČ 
rozhodla realizovat v roce 2008, a záro-
veň na něj nedostala přislíbeny finance. 
Starosta rozpravu uzavřel návrhem pro 
zastupitele MČ Praha-Běchovice, aby se 
nad těmito možnostmi zamysleli, a na 
lednové poradě zastupitelstva sdělili svůj 
názor na problematiku.

K bodu 6 programu:

Revokace usnesení Usnesení 

č. 257/16/07

Starosta informoval zastupitele 
o nutnosti revokovat usnesení na převod 
peněz z účtu vedlejší hospodářské 
činnosti (VHČ) na účet hlavní činnosti 
(HČ) jako spoluúčasti na investiční akci 
MŠ Běchovice. Na 16. zasedání Zastupi-
telstva MČ Praha-Běchovice bylo přijato 
usnesení, které pověřovalo ÚMČ Praha-
Běchovice převodem 2 394 000 Kč z účtu 
VHČ na HČ, avšak již v předešlé době 
byla část peněz z této částky převedena, 
a proto bylo třeba revokací usnesení s čís-
lem 257/16/07 upřesnit částku nutnou 
pro zbývající převod. 

Usnesení č. 299/19/07

Zastupitelstvo MČ Praha-Běchovice 
revokuje Usnesení č. 257/16/07 takto: 

Zastupitelstvo MČ Praha-Běchovice 
pověřuje úřad MČ provedením rozpočto-
vé změny, tedy převedení 1 754 000 Kč 
z účtu VHČ do HČ.

Výsledek hlasování
Přítomno:  10 zastupitelů. Pro hlaso-

valo: 10, proti hlasovalo: 0,  zdržel se 
hlasování: 0. 

Usnesení bylo přijato.

K bodu 7 programu:

Z technických důvodů bod zrušen

K bodu 8 programu:

Schválení smlouvy o provozu a proná-

jmu Parku Běchovice 2006

Pan Kočí na začátku rozpravy upozornil 
na to, že není v materiálech zastupitelů 
jeden výtisk smlouvy, o kterém by mělo 
být jednáno. Starosta proto vyhlásil na 
požádání pana místostarosty krátkou 
přestávku za účelem doplnění zmíněného 
výtisku v dostatečném počtu pro všechny 
přítomné zastupitele. Po krátké přestávce 
byly smlouvy doplněny. V diskusi p. Jiřík 
vyslovil otázku k úpravě smluvních pokut 
ve smlouvách o nájmu mezi MČ Praha-
Běchovice a firmou pana Kočího. Staros-
ta vysvětlil důvody, proč se tato sankční 
ustanovení změnila, a že tyto smlouvy 
jsou již kladně posouzeny ze strany práv-
ního zástupce. Zmínil také fakt, že s p. 
Ing. Kočím MČ Praha-Běchovice již dlou-
hou dobu bezproblémově spolupracuje. 
Po diskusi starosta přednesl usnesení 
na souhlas se smlouvou o dílo s firmou 
Zahradnictví – Ing. Antonín Kočí.

Usnesení č. 300/19/07

Zastupitelstvo MČ Praha-Běchovice 
souhlasí se zněním a uzavřením smlou-
vy o dílo s firmou Ing. Antonín Kočí 
– Zahradnictví, IČ: 13130323, DIČ: 
CZ5706031188, se sídlem Českobrodská 
212, Praha 9, PSČ 190 11, na provádění 
údržby a provozování celého parkového 
areálu v Parku Běchovice 2006 pozemcích 
parc. č. pozemků parc. č. 793/1, 792, 
776/1 zapsané na LV 590 a pozemku parc. 
č. 775/1 zapsaného na LV 587, a dále 
pozemku parc. č. 1203 zapsaného na 

 19. zasedání ZMČ Praha-Běchovice 
zahájil dne 17. 12. 2007 v 18.00 hodin 
starosta MČ Praha-Běchovice Ondřej 
Martan.

Starosta provedl kontrolu účasti zastu-
pitelů:

Přítomni:  10 –  dle prezenční listiny 
Omluveni:   3 –   p. Ing. Santolík, 

   p. Urban, pí Kuková
Neomluven: 0
Starosta konstatoval, že zastupitelstvo 

je usnášení schopné. Přítomno 10 zastu-
pitelů. Listina přítomných je přílohou č. 1 
tohoto zápisu. 

Ověřovateli zápisu byli starostou urče-
ni: p. Skopal a p. Mgr. Svátek

Po zahájení a provedení všech procesně 
potřebných úkonů byly projednány tyto 
body programu zasedání zastupitelstva.

K bodu 4 programu:

Projednání změn v návrhu rozpočtu na 

rok 2008

Informace k možným rozpočtovým 
změnám. Vzhledem k tomu, že rozpočet 
bude projednáván na mimořádném zase-
dání zastupitelstva 27. 12. 2007 a před 
tímto zasedáním již nebude porada, měli 
zastupitelé možnost vyjádřit se k návrhu 
rozpočtu a přednést případná doplnění 
k jeho znění. Pan Jiřík měl dotaz na 
navýšení některých položek v rozpočtu 
MČ Praha-Běchovice. Tyto změny mu byly 
vysvětleny předsedou finančního výboru 
p. Klůnou. Pan Klůna pak dále ještě 
vysvětlil obsah některých významných 
položek rozpočtu MČ. Žádný návrh ani 
doplnění však nepadlo, a proto byl tento 
bod zasedání uzavřen.
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LV 590, vše v obci Praha a katastrálním 
území Běchovice. A to za celkovou cenu 
díla 468 277 Kč/rok vč. DPH. Zároveň 
zastupitelstvo MČ Praha-Běchovice 
pověřuje starostu MČ Praha-Běchovice 
podpisem této smlouvy. Smlouva již byla 
kladně posouzena ze strany vedoucího 
CRR Ing. Studničkou.

Výsledek hlasování
Přítomno:  10 zastupitelů. Pro hla-

sovalo: 6, proti hlasovalo: 0,  zdržel se 
hlasování: 4 

(p. Ing. Kočí, p. Ing. Kos, p. Jiřík, pí 
Ing. Buřičová). 

Usnesení nebylo přijato.

Následně starosta vyhlásil krátkou pře-
stávku na žádost pana Jiříka na poradu 
klubu. 

Po skončení přestávky a poradě klubu 
SNK-ED se zastupitelé rozhodli revokovat 
přijaté usnesení. Důvodem byla poslední 
věta v usnesení. Toto vyhotovení smlouvy 
dosud nebylo kladně vyřízeno na CRR, 
jelikož došlo ve smlouvách k změnám 
pouhý jeden den před zasedáním zastu-
pitelstva…

Usnesení č. 301/19/07

Zastupitelstvo MČ Praha-Běchovice 
souhlasí se zněním a uzavřením smlouvy 
o dílo s firmou Ing. Antonín Kočí – Zahrad-
nictví, IČ: 13130323, DIČ: CZ5706031188, 
se sídlem Českobrodská 212, Praha 9, PSČ 
190 11, na provádění údržby a provozování 
celého parkového areálu v Parku Běchovi-
ce 2006 pozemcích parc. č. pozemků parc. 
č. 793/1, 792, 776/1 zapsané na LV 590 
a pozemku parc. č. 775/1 zapsaného na LV 
587, a dále pozemku parc. č. 1203 zapsa-
ného na LV 590, vše v obci Praha a katas-
trálním území Běchovice. A to za celkovou 
cenu díla 468 277 Kč/rok vč. DPH. Zároveň 
zastupitelstvo MČ Praha-Běchovice 
pověřuje starostu MČ Praha-Běchovice 
podpisem této smlouvy. 

Výsledek hlasování
Přítomno:  10 zastupitelů. Pro hla-

sovalo: 9, proti hlasovalo: 0,  zdržel se 
hlasování: 1 

(p. Ing. Kočí) 
 Usnesení bylo přijato.

Dále bylo nutno přijmout usnesení 
o smlouvě o nájmu mezi MČ Praha-Běcho-
vice a fa Zahradnictví – Ing. Antonín 
Kočí.

Usnesení č. 302/19/07

Zastupitelstvo MČ Praha-Běchovice 
souhlasí se zněním a uzavřením smlouvy 
o nájmu nemovitosti – budovy  č. p. 577 
postavené na pozemkové parcele parc. č. 
775/4 v k.ú. Běchovice  (označené smluv-
ními stranami jako „kavárna“) na dobu 4 
let za cenu nájmu 3 000 Kč/měs. s nájem-
cem fa Ing. Antonín Kočí – Zahradnictví, 
IČ: 13130323, DIČ: CZ5706031188, se 
sídlem Českobrodská 212, Praha 9, PSČ 
190 11. Zároveň zastupitelstvo MČ Praha-
Běchovice pověřuje starostu MČ Praha-
Běchovice podpisem této smlouvy. 

Výsledek hlasování
Přítomno:  10 zastupitelů. Pro hla-

sovalo: 9, proti hlasovalo: 0,  zdržel se 
hlasování: 1

(p. Ing. Kočí) 
 Usnesení bylo přijato.

K bodu 9 programu:

Projednání odsouhlasení výše dotace 

pro DPS

Starosta uvedl důvod zařazení tohoto 
bodu jednání do programu zasedání 
zastupitelstva tím, že o něm bylo již jed-
náno s paní ředitelkou DPS Zavadilovou, 
avšak z tohoto jednání neplynulo žádné 
věcné plnění. Paní ředitelka podpořila 
svou žádost o dotaci řadou věcných 
argumentů, a proto zastupitelé při-
stoupili na návrh, a rozhodli se vyhovět 
žádosti o dotaci, ne však v plné výši. 
Částka určená jako dotace na provoz DPS 
byla vyčíslena na 100 000 Kč. V diskusi 
vystoupili pánové Skopal, Jiřík a Požárek, 
kteří vyslovili souhlasné stanovisko s výší 
dotace, a zároveň podivení nad stářím 
technického vybavení DPS a úrovní komu-
nikace bývalého vedení radnice směrem 
k ředitelce DPS. Po diskusi bylo navrženo 
toto usnesení:

Usnesení č. 303/19/07

Zastupitelstvo MČ Praha-Běchovice 
souhlasí s poskytnutím dotace ve výši 
100 000 Kč pro DPS Praha-Běchovice 

a pověřuje ÚMČ Praha-Běchovice realizací 
dotace a převedením finančních pro-
středků na účet DPS Praha-Běchovice 
a zároveň ukládá ÚMČ Praha-Běchovice 
provést rozpočtovou změnu v požadova-
ném finančním rozsahu.

Výsledek hlasování
Přítomno:  10 zastupitelů. Pro hlaso-

valo: 10, proti hlasovalo: 0,  zdržel se 
hlasování: 0. 

Usnesení bylo přijato.

K bodu 10 programu:

Zpráva z VVV – p. Pošmura

Pan Pošmura přednesl návrh na vyře-
šení stížností na p. Kundráta (provozo-
vatele tělocvičny Chanos) prostřednictví 
dopisů rozeslaných stěžovatelům. 
Starosta pouze doplnil informaci, že na 
diskusním fóru se odpověď neobjeví, 
protože diskusní fórum nemá primárně 
sloužit jako prostředek pro odpovědi 
občanům ze strany úřadu MČ a zároveň se 
odmítl oficiálně zabývat touto stížností 
(z diskusního fóra), jelikož byla psána 
jako anonym. V diskusi dále vystoupil p. 
Jiřík. Potvrdil, že zastupitelé nemají vůli 
odpovídat na anonymní dotazy.

Pan Pošmura dále seznámil zastupitele 
s výsledkem čerpání grantů za rok 2007. 
Dle jeho slov došlo k plnému čerpání 
a granty byly všechny vyúčtovány.

Další bod z jednání VVV byla žádost 
o. s. Neposeda o příspěvek na kulturní 
akce: Adventní koncert a Rukodělná 
dílna. V celkové výši 8 000 Kč. Starosta 
se vyjádřil pozitivně ve smyslu vyplacení 
peněz. V diskusi zazněl názor že částka 
byla vyplacena o. s. Neposeda již dříve. 
Posléze se ukázalo že k tomu dosud nedo-
šlo, a proto se zastupitelé rozhodli tyto 
peníze vyplatit. Pan Mgr. Svátek přednesl 
usnesení:

Usnesení č. 304/19/07

Zastupitelstvo MČ Praha-Běchovice 
souhlasí s uhrazením následujících výdajů 
z rozpočtu MČ Praha-Běchovice a s pro-
vedením příslušných rozpočtových změn. 
1. 5 000Kč za organizaci rukodělné dílny 
pro veřejnost a 2. 3 000 Kč za organiza-

bechovice_#0108.indd   3bechovice_#0108.indd   3 8.1.2008   16:17:398.1.2008   16:17:39



4 ◊ ŽIVOT BĚCHOVIC 01/2008

ci adventního koncertu pro veřejnost. 
A pověřuje tím ÚMČ Praha-Běchovice.

V diskusi k tomuto bodu vystoupil 
starosta, p. Jiřík, p. Klůna, p. Pošmura 
a p. Požárek. Diskutovalo se o možnosti 
zaplacení těchto peněz z pravomoci 
starosty. Následně došlo na hlasování 
o usnesení.

Výsledek hlasování
Přítomno:  10 zastupitelů. Pro hlasovalo: 

9, proti hlasovalo: 0,  zdržel se hlasování: 
1 (p. Klůna). 

Usnesení bylo přijato.

V závěrečné diskusi vystoupil pan Poš-
mura, který vznesl dotaz na formu platby. 
Byl ujištěn, že platba bude provedena 
z části z peněz, které zbyly v rozpočtu MČ 
z grantů, a z části z peněz z účtu VHČ.

Dále vystoupil se svým návrhem p. 
Jiřík. Navrhl starostovi sloučit výbor pro 
výchovu a vzdělávání (VVV) s komisí pro 
kulturu a volnočasové aktivity. Starosta 
tuto možnost nevyloučil a zavázal se 
návrh zvážit do příštího zasedání.

K bodu 11 programu:

Zpráva ze stavební komise

Usnesení plynoucí z jednání stavební 
komise přednesl p. Richter.

Firma Zavos: žádost o uzavření smlouvy 
o smlouvě budoucí o věcném břemeni na 
stavbu spojovacího chodníku mezi ulicí 
V Potočinách a nádražím Běchovice. Pan 
Požárek měl několik otázek k charakteru 
výstavby chodníku a k účelnosti výstavby. 
Po zodpovězení otázek bylo přečteno 
usnesení.

Usnesení č. 304/19/07

Zastupitelstvo MČ Praha-Běchovice 
souhlasí s podpisem smlouvy o budoucí 
smlouvě o věcném břemeni, stavba č. 
3127 tv Běchovice etapa 0008 spojovací 
chodník V Potočinách – železniční most 
u nádraží Běchovice, a pověřuje starostu 
MČ Praha-Běchovice podpisem smlouvy 
s hl. m. Prahou zastoupenou firmou Zavos.

V diskusi vystoupil p. Ing. Kočí 
s dotazem, zda pod chodníkem nepovede 

plánovaná stoka H. Odpověděl mu p. 
Richter, že stavbou stoky H se zabývá 
stejná firma (Zavos) a že je toto řešení 
plně v jejich režii.

Dále v diskusi vystoupil s dotazem 
občan p. Jiřík. Dotaz mu byl starostou 
zodpovězen.

Pan požárek měl také dotaz na sklado-
vání techniky pana Bc. Jaroše na konci 
ulice V Potočinách. Starosta a p. Richter 
mu dotaz zodpověděli. 

Výsledek hlasování
Přítomno:  10 zastupitelů. Pro hlaso-

valo: 10, proti hlasovalo: 0,  zdržel se 
hlasování: 0. 

Usnesení bylo přijato.

Usnesení č. 305/19/07

Žádost p. M. Stejskala o uzavření 
budoucí smlouvy o zřízení věcného bře-
mene na plynovou přípojku v ul. Lilková 
na pozemku parc. č. 262 v k. ú. Běchovi-
ce.

Zastupitelstvo MČ Praha-Běchovice 
souhlasí podpisem smlouvy o budoucí 
smlouvě o věcném břemeni pro stavbu 
plynovodní přípojky p. M. Stejskala v ulici 
Lilková na pozemku parc. č. 262 v k. ú. 
Běchovice a pověřuje starostu MČ Praha-
Běchovice podpisem smlouvy. 

Diskuse nebyla.

Výsledek hlasování
Přítomno:  10 zastupitelů. Pro hlaso-

valo: 10, proti hlasovalo: 0,  zdržel se 
hlasování: 0. 

Usnesení bylo přijato.

Následovaly informace týkající se 
úzce problematiky ze stavební komise. 
Informace podal starosta a týkaly se 
problematiky: 
• Řešení problému s p. Kroupou 

– zahrádka u baru v areálu staré pošty 
– směr k DPS.

• Otevření kavárny v Parku Běchovice 
2006 – starosta informoval zastu-
pitele o oficiálním termínu otevření 
nové kavárny v Parku Běchovice 2006, 
upřesnění data 18. 12. 2007, smlouva 
s p. Kočím bude podepsána v nejbližší 

době. V diskusi vystoupil p. Jiřík, p. 
Požárek a p. Skopal.

• Informace o výsledcích jednání s Imos, 
zahrada nad Metují, Geosan, Geo Ing.

• Starosta informoval o stavbě MŠ 
v Běchovicích – podle slov stavebního 
dozoru a stavitele, stavba probíhá 
v pořádku a podle plánu. Není důvod 
k pochybám o nedodržení harmonogra-
mu.

• Kontejner na plasty ke škole – momen-
tálně je problém v jednání.

• Informace k Životu Běchovic – informa-
ce podal starosta MČ Praha-Běchovice, 
v diskusi vystoupil p. Pošmura s dota-
zem na osobu šéfredaktora, starost mu 
odpověděl, že momentálně na přechod-
nou dobu tuto funkci převzal na sebe. 
Dále byli zastupitelé a přítomní občané 
informováni o nákladech souvisejících 
s vydáváním časopisu.

• Starosta představil zastupitelstvu 
novou tajemnici, bude jí od 1. 1. 2008 
Mgr. Jitka Šnajdrová.

• Dále vystoupil v diskusi p. Jiřík, který 
seznámil zastupitele s dodatkem č. 3 
ke smlouvě o dílo na výstavbě Sportov-
ního areálu Na Korunce. Upozornil na 
nesrovnalosti v dodatku a skutečnosti, 
které měli zastupitelé k dispozici. Žádal 
vysvětlení a zaujetí stanoviska k tomu-
to problému. Starosta informoval, že 
o tomto problému ví, ale že se o něm 
dozvěděl poměrně nedávno, a navrhl 
přesunutí řešení problému na poradu 
zastupitelstva.

• Dotaz měl p. Pošmura k itineráři zase-
dání zastupitelstev. Starosta přislíbil, 
že tento roční itinerář vytvoří do příští-
ho zasedání zastupitelstva MČ Praha-
Běchovice a předá ho zastupitelům.

• Nakonec vystoupil p. Ing. Kočí, který 
informoval zastupitele o povinnosti 
plynoucí z odsouhlasené smlouvy 
o nájmu kavárny v Parku Běchovice 
2006. Podle ní musí Zastupitelstvo MČ 
Praha-Běchovice odsouhlasit každého 
podnájemníka, kterému by p. Ing. Kočí 
chtěl kavárnu pronajmout za účelem 
podnikání. Z diskuse pak vzešlo usnese-
ní:

Usnesení č. 306/19/07

Dle smlouvy o nájmu nebytových 
prostor a nájmu pozemků  budova č. p. 
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zastupitelstvo informuje

Trestní oznámení z ÚMČ Praha-Běchovice

Následující řádky se mi nepíšou 

s lehkou rukou, a rozhodně by bylo 

lépe, kdybych je psát nemusel. To, 

co mne však k tomu donutilo, byla 

situace, kterou musím již poněko-

likáté v rámci mé působnosti na 

ÚMČ Praha-Běchovice řešit. Uběhly 

teprve pouhé dva měsíce od mého 

zvolení do úřadu starosty MČ, a byl 

jsem nucen podat již tři trestní 

oznámení na neznámého pachatele. 

Vyjma jednoho případu o kterém, 

v rámci vyšetřování nemohu dosud 

otevřeně psát, se staly další dva pří-

pady, o kterých psát mohu a zároveň 

chci..

577 (kavárna) mezi MČ Praha-Běchovi-
ce a firmou Zahradnictví Ing. Antonín 
Kočí dle čl. 8 odst. d) Zastupitelstvo MČ 
Praha-Běchovice souhlasí s uzavřením 
smlouvy o podnájmu nebytových prostor 
v budově č. p. 577 (kavárny) firmě Dyrš-
mídová Dana, ul. Dykova 20, Praha 10, IČ: 
16499662 za účelem provozování kavárny 
a cukrárny.

 
Výsledek hlasování
Přítomno:  10 zastupitelů. Pro hla-

sovalo: 9, proti hlasovalo: 0,  zdržel se 
hlasování: 1.

( p. Ing. Kočí). 
Usnesení bylo přijato.

• Pan Požárek informoval starostu 
o výkopu v ulici Drůbežnická.

• Pan Jiřík měl dotaz na stav topení 
a stropů v budově šaten v areálu Spor-
tovního areálu Na Korunce. Starosta 
mu dotaz zodpověděl, když informoval, 

že o havárii topení ví a že závada byla 
opravena, ale o stropech v šatnách od 
provozovatele žádné informace neob-
držel.

• Prostor k diskusi dostali i občané. 
Padl dotaz na termín dokončení MŠ 
v Běchovicích 1, a na pozemek přilehlý 
ke stávajícímu fotbalovému hřišti. 
Přesný termín starosta nebyl schopen 
stanovit, avšak podal informaci, že 
dle rozpisu stavby by měla být hotova 
zhruba v polovině roku 2009. Přilehlý 
pozemek mezi zástavbou rodinných 
domů a fotbalovým hřištěm bude 
sloužit jako dětské hřiště.

• V diskusi vystoupil p. Požárek, který 
vyslovil nespokojenost s postupem 
bývalého starosty Ing. Santolíka při 
informování zastupitelů o této akci.

• Vystoupil i p. Jiřík (z pléna) s dotazem 
na historickou informaci o výkupu 
pozemku mezi budoucí MŠ a stávající 
budovou České Pošty.

Ač se to může zdát jako maličkost (jsou 
to případy rozsahem malé), bude se 
u nich jen obtížně hledat pachatel.

První případ se týká odcizení poutačů 
ukazujících směr k nově otevřenému 
sportovnímu areálu Na Korunce. Pouta-
če byly umístěny u ulice Českobrodská 
v těsné blízkosti křižovatky s ul. Do Říčan. 
Škoda na majetku MČ Praha-Běchovice je 
odhadována minimálně na 15 000 korun. 
Případ je zaevidován u Policie ČR, avšak 
i dle vyjádření policistů, bude odhalení 
pachatele/ů obtížné. Chtěl bych tímto 
apelovat na občany naší městské části, 
aby v případě, že viděli možné pachatele 
odřezávat poutače, sdělili podrobnosti 
zaměstnancům ÚMČ Praha-Běchovice 
a nebo přímo Policii ČR. Věřím, že tohoto 
činu se nedopustil žádný z Běchovických 
občanů, a že naopak obyvatelé naší MČ 
pomohou odhalit vandaly.

Druhé ze zmiňovaných trestních ozná-
mení byl nucen ÚMČ podat na neznámého 

pachatele, za zcizení části dokumentace 
z prostor ÚMČ Praha-Běchovice. Doku-
mentace se týkala inventarizace majetku 
MČ a jeho rozsah byl poměrně nemalý. 
Svým obsahem nemůže nikomu prospět, 
avšak zaměstnance úřadu její doplnění 
zbytečně zatíží několika týdny práce 
navíc. Nemám v povaze konstruovat 
nějaké pesimistické hypotézy, proč asi se 
tato dokumentace „ztratila“. Minimálně 
pozoruhodná je však skutečnost, že právě 
tato dokumentace neprošla bez připo-
mínek letním auditem z Magistrátu hl. 
města Prahy. Nemohu se zbavit pocitu, že 
se nejedná o náhodu, nehledě k tomu, že 
na náhody nevěřím. Chtěl bych však dou-
fat v to, že žádné další trestní oznámení 
nebudeme muset za ÚMČ v novém roce 
2008 podávat.

Ondřej Martan 

Starosta MČ Praha-Běchovice

• Starosta mu odpověděl, že tato situace 
dnes již možná není, ale v minulosti 
o ní bylo uvažováno.

Na závěr starosta popřál všem klidné 
prožití vánočních svátků.

Přítomní občané již neměli zájem 
o diskusi na dané téma, a proto bylo 
zasedání starostou ukončeno ve 20.05 
hod. Zasedání proběhlo v klidné a důstoj-
né atmosféře. 

Termín následujícího mimořádného 
zasedání zastupitelstva byl určen na 
6. 12. 2007 v 18.00 hod.

Poté ve 20.00 hod. starosta ukončil 
zasedání.

Zápis odpovídá průběhu jednání. 
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• Počátkem měsíce prošel školou Mikuláš 
s čerty a andílky. Je jasné, že při více 
než dvou stech dětech se za celý rok 
sem tam nějaký hříšek najde. Přesto si 
žádného neposedu  ani tentokrát čerti 
do pekla neodnesli, většinou se rozdá-
valy sladkosti, hříšníci se mohli vykou-
pit básničkou.  K velkému údivu žáků 
si čerti nechtěli vzít mne, ani jednu 
z mých kolegyň… (PS: Děkuji deváťá-
kům za perfektní přípravu akce.).

• S ubývajícími listy kalendáře úměrně 
ubývala snaha a píle dětí učit se nové 
poznatky – ruku na srdce, asi jsme 
nebyli jiní. Poslední den školy se neuči-
lo vůbec – každá třída slavila a pořáda-
la podle svého vánoční besídky. Zpívaly 
se koledy, hrály se hry, rozdávaly se 
dárky. Přesvědčit se, jak to na něk-
terých besídkách (a dalších školních 

škola v Běchovicích

akcích) vypadalo, můžete na našich 
internetových stránkách – 
www.zsbechovice.cz/fotogalerie. 

• Krásný dárek dostaly také děti z mateř-
ské školy. Potom, co si rozdaly dárky, 
které byly pod stromečkem, paní učitel-
ka rozevřela žaluzie a nastal nefalšo-
vaný dětský úžas – na školní zahradě 
vyrostlo úplně nové úžasné dětské 
hřiště. Prolézačky, šplhadla, klouzačka, 
pískoviště, houpačka, dodělat zbývají 
lavičky a kolotoč. Už aby bylo hezky! Za 
všechny děti děkuji Úřadu MČ Praha-
Běchovice. Sportovní hřiště i dětské 
hřiště je hrazeno z grantu MHMP. Pro 
informaci dodávám, že veškeré nové 
prvky na dětském hřišti jsou vybrány 
tak, aby je bylo možno přenést k nové 
školce, až bude dostavěna.

Škola v prosinci

• Na závěr pár důležitých termínů:
 •  Zápis do 1. ročníku naší školy se koná 

ve středu 23. ledna 2008 od 14 do 18 
hodin.

 •  Pololetní výpis z vysvědčení se 
vydává ve čtvrtek 31. ledna 2008, 
1. stupeň čtvrtou, 2. stupeň pátou 
vyučovací hodinu. Tento výpis žáci 
do školy nevrací, originál vysvědčení 
děti dostanou v červnu. Vysvědčení 
nelze vydat napřed, nevyzvednutá 
vysvědčení jsou k dispozici každý 
pracovní den od 7.30 do 14.00 hodin 
v sekretariátu školy. 

 •  Pololetní prázdniny – pátek 1. 
– neděle 3. února 2008.

 •  Jarní prázdniny – pátek 23. února 
– neděle 2. března 2008.

 V době prázdnin je škola mimo provoz.

ZÁPIS DO 1. TŘÍDY

Zápis do 1. třídy 
Masarykovy základní školy 
v Újezdě nad Lesy se koná
17. a 18. ledna 2008 (Čt+Pá)
vždy od 14.00 do 18.00
v budově školy 
ve Staroklánovické ulici 230 (park)

Informace Masarykovy základní školy 
a Městské části Praha-Újezd nad 
Lesy ke školnímu roku 2008/2009

    V návaznosti na článek v Újezdském 
Zpravodaji z listopadu 2007 opakujeme 
část sdělení o přijímání dětí do 1. ročníku 
místní ZŠ.

    Omezení přijímání nových žáků 
s trvalým bydlištěm mimo Újezd nad 
Lesy nebylo dosud pro vedení školy 
i zřizovatele preferovanou variantou, 
a i do školního ročníku 2007/2008 
nastoupila řada dětí, které nemají trvalé 
bydliště v Újezdě nad Lesy. Nicméně 
poslední odhady ředitelek místních 
mateřských školek ohledně počtu 

předškoláků s trvalým pobytem v Újezdě 
nad Lesy (117) a počty dokončovaných 
bytových jednotek ukazují, že tuto strate-
gii „otevřené školy“ není možné z kapa-
citních důvodů nadále udržet.

Pro příští školní rok chceme v souladu 
s přáním zřizovatele zachovat tyto pod-
mínky – třídy cca po 25 dětech a školní 
družinu až do třetího ročníku. A to i přes 
to, že si to bude vyžadovat složitější 
úpravy a změny v organizaci školní výuky 
i družiny. Preferujeme kvalitní péči o míst-
ní děti, děti, jejichž rodiče skutečně žijí 
a trvale bydlí v Újezdě nad Lesy! Kapacitu 
školy nelze dále zvyšovat, je nezbytné 
přijmout pravidla, která budou preferovat 
místní děti před dětmi z okolních obcí 
a městských částí.

Základní principy pro následující 
školní rok:
1. Pro školní rok 2008/2009 budou přijati 
jen žáci s trvalým bydlištěm v Praze 9-
Újezdě nad Lesy.
2. Nebude-li naplněna kapacita jednot-
livých tříd do uvedeného počtu max. 26 
dětí, budou přijati přednostně sourozenci 
již umístěných „přespolních“ žáků.   

3. Nebude-li kapacita (max. 26 dětí) 
naplněna ani dle bodu 1. a 2., budou 
zařazeni i „přespolní“ žáci, kteří se řádně 
zapsali a to v pořadí:
           a/ dítě – předškolák navštěvující 
MŠ v Újezdě nad Lesy
           b/ ostatní.

    Toto opatření není v přilehlých obcích 
ničím výjimečným, a lze říci, že k němu 
přistupujeme jako jedni z posledních. 
Rozhodnutí o přijetí či nepřijetí žáka 
vydá ředitelství ZŠ do 30 dnů po termínu 
zápisu.

Miroslav Kurka

ředitel školy

tel. 281 011 512 

kurka@zspolesna.cz

Vladana Vacková 

zástupce ředitele školy pro 1. stupeň

tel. 281 970 653-101 

vackova@zspolesna.cz

Pozn.: Bližší informace, případně mimořádný 

termín zápisu (dítě v zahraničí, nemoc…) 

možno dojednat osobně s vedením školy 

– viz kontakty.

» inzerce

Úspěšný rok, který právě začal, přeje za celou školu Jaroslav Svátek
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»  pokračování ze str.1

Komfortní bydlení v MČ Praha-Běchovice 
by mělo v roce 2008 zvýšit i zřízení sběrné-
ho dvora v areálu VÚ Běchovice, v místech 
skladiště uhlí u bývalé teplárny. Věřím, že 
bude obyvateli hojně využíván, a s nárůs-
tem využití služeb sběrného dvora stejným 
způsobem ubyde již dnes málo četných 
černých skládek odpadků v našem okolí.

Jsem si jist, že ani tento výčet inves-
tičních a stavebních akcí není konečný. 
Běchovice se dostaly do popředí zájmu 
investorů, a dle mého názoru je to dobře. 
Skryta je v tom jedna z možných cest jak 
docílit zvýšení úrovně bydlení, a zároveň 
tlaku na úřady, které rozhodují o omezení 
nejtěžší nákladní dopravy centrem MČ. 
Čím více bude totiž naše MČ mít obyvatel, 
tím lepší vyjednávací pozici bude mít. 

Na závěr bych rád všem občanům naší 
městské části popřál úspěšný a zdravý rok 
2008. Věřím, že pro nás pro všechny bude 
tento rok po všech stránkách o mnoho 
lepší než ten uplynulý.

Ondřej Martan 

Starosta MČ Praha-Běchovice

Dne 18. 12. 2007 v 15.00 hod. byla 

slavnostně otevřena kavárna v Par-

ku Běchovice 2006. 

Pozvánky ke slavnostnímu přestřižení 
pásky přijal starosta Dolních Počernic 
p. Richter, zastupitelé naší MČ – pánové 
Požárek, Pošmura, Mgr. Svátek s manžel-
kou, pánové Skopal, Martan, zástupci 
agentury Diana s. r. o. JUDr. Kubát 
s manželkou, a v neposlední řadě p. Ing. 
Kočí jako nájemce a p. Dyršmídová jako 
provozovatelka cukrárny. Další pozvánky 
byly rozeslány i zastupitelům a radním 
Magistrátu hl. m. Prahy, avšak zřejmě 
díky datu otvírání svou účast nepotvrdili. 

Po úvodním projevu přítomných sta-
rostů s přáním mnoha úspěchů a štěstí do 
dalších let provozu, starosta MČ Praha-
Běchovice Ondřej Martan přestřihl pásku 
ve vchodu do kavárny, čímž byl objekt ofi-
ciálně uveden do provozu. Slova se opět 

ujali nejprve starosta Dolních Počernic 
p. Richter, který ve svém projevu zhodno-
til dosavadní spolupráci MČ Praha-Dolní 
Počernice s EU, a popřál hodně štěstí 
novému starostovi MČ Praha-Běchovice 
v další spolupráci na projektech podpo-
rovaných EU. Starosta p. Martan mu ve 
své řeči poděkoval, a v krátkém přehledu 
informoval přítomné o dalším vývoji 
a plánech vedení MČ Praha-Běchovice. Po 
krátkém proslovu se rozvinula diskuse, 
na jejímž konci pozval starosta p. Martan 
všechny přítomné k malému pohoštění. 
Setkání se rozptýlilo v odpoledním čase 
a poslední návštěvníci za sebou zavřeli 
dveře až po šesté hodině odpolední.

Poděkování za perfektně připravenou 
akci patří zejména p. Ing. Kočímu a jeho 
spolupracovníku, neméně pak také pro-
vozovatelce kavárny p. Dyršmídové

Ondřej Martan 

Starosta MČ Praha-Běchovice

události

Otevření kavárny – cukrárny 
v Parku Běchovice 2006

RC Koloběžka 

zřizované občanským 
sdružením Neposeda 
nabízí v roce 2008 
opět rozmanité 
aktivity a služby 
rodičům s dětmi:

•  klub pro rodiče na rodičovské 
dovolené s jejich dětmi

úterý a pátek 10 – 12 hodin

Program a chod klubu zajišťují sami 
rodiče. Maminkám i tatínkům nabízíme 
prostor pro posezení, přístup k internetu, 
a umožňujeme jim setkávat se s ostat-
ními, nalézat nové přátele, vyměňovat 
si zkušenosti. Pro děti je připravena 
volná herna, od 11 hodin obvykle tvořivé 
činnosti, cvičení anebo kolektivní hry. 

Alena Fritzenová, GSM 736 452 377

• dohled nad dětmi
provoz po celý týden dle individuální 
dohody

Nabízíme krátkodobý dohled nad Vašimi 
dětmi především ve věku 3 – 4 roky 
v době, kdy si potřebujete něco zařídit 
či si udělat chvilku pro sebe. Děti jsou 
pod dohledem zkušené pracovnice 
s odborným vzděláním. Zaručujeme 
individuální přístup.

Kristýna Balcarová, GSM 605 292 656

• hudební škola
čtvrtek dopoledne
 
Moderní hudební výuka nejmenších 
dětí, již od 4 měsíců věku. U nás běží 
programy Hrátky s robátky (od 4 do 18 
měsíců), První krůčky k hudbě I. (od 18 
měsíců do 3 let) a První krůčky k hudbě 
II. (od 3 do 4 let).

Zuzana Bartošová, GSM 732 655 396

RC Koloběžka je členem Sítě mateřských 
center o. s. a držitelem certifikátu 
Společnost přátelská rodině.

Těšíme se na setkání s Vámi

Za Neposeda o. s.

Bc. Melanie Zajacová, předsedkyně sdružení

GSM: 605 861 109

e-mail: melanie@neposeda.org

Neposeda o. s., Českobrodská 1, 190 11 

Praha-Běchovice

www.neposeda.org

» inzerce
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kultura

Kulturní centrum Beseda, 
program na leden 2007

úterý 8.1.2008, 19.30  

KINO –  30 DNÍ DLOUHÁ NOC

USA, Nový Zéland, 2007, 116 minut, 
thriller, titulky, od 15 let, režie: David 
Slade. Hrají: Josh Harnett (Sin City, 
Černý jestřáb sestřelen, Pearl Harbor), 
Melissa Georgie. Každý rok se město na 
severu Aljašky na měsíc ponoří do tmy. Je 
to doba, kdy obyvatelé balancují na hra-
ně mezi přežitím a zkázou, jelikož s tmou 
přichází i něco jiného. Čerstvá krev láká 
predátory a úsvit nepřichází… Film je 
adaptací známého hororového comicsu. 

čtvrtek 10.1.2008, 19.30 

KINO –   ŠŤASTNÉ MÍLE

Austrálie, USA, 2007, 105 minut, 
titulky, od 15 let, režie: Michael James 
Rolland. Hrají: Kenneth Moraleda, Rod-
ney Afif, Srisacd Sacdpraseuth. Když na 
australském pobřeží přistane indonéská 
rybářská loď s pasažéry z Kambodže 

a Iráku, začíná putování ilegálních 
přistěhovalců do vysněného města Perth. 
Oklamáni falešnými sliby, ocitají se 
uprchlíci na kraji pouště, 300 kilometrů 
od nejbližšího města. 

čtvrtek 17.1.2008, 19.30 

KINO –  POSLEDNÍ VLAK

Německo, 2007, 120 minut , thriller , 
titulky, od 12 let, režie: Joseph Vilsmaier, 
Dana Vávrová. Hrají: Gedeon Burkhard, 
Sibel Kekilli, Juraj Kukura, Nina Divíško-
vá, Vojta Kotek. Berlín 1943. Židovská 
otázka se blíží ke svému konečnému 
řešení. Do posledního vlaku složeného 
z dobytčáků je nasázeno 688 lidí. Boj 
o život  začíná již v přecpaných vagónech. 
Film Poslední vlak má za sebou projekce 
na festivalech v Berlíně, Karlových Varech 
a dobře si vedl i v německé distribuci. 
Síla filmu spočívá především ve skvělých 
hereckých výkonech, napínavé atmosféře 
a hlavně historické věrnosti a důkladnos-
ti.

pátek 18.1.2008, 19.30    

KONCERT – SKUPINA PROXIMA

Kromě vlastních skladeb zařazuje 
skupina Proxima do repertoáru pro radost 
svou i posluchačů také revivalovou kla-
siku ze 60. – 90. let. Skladby aranžérsky 
připodobňuje svému stylu a vystupuje 
s nimi v pražském teritoriu 
(více na www.proxima-rock.cz).

úterý 22.1.2008, 10.00  

DĚTSKÉ DIVADLO – MÁŠA A MEDVĚD, 

HRAJE DIVADLO ÚSMĚV

„…ach já Máša nešťastná, kdopak 
má mne rád, medvěd mě tu uvěznil 
není kamarád…” Máša se v lese ztratila 
a medvěd ji u sebe uvěznil. Máša koláče 
napeče a medvěda přelstí. Klasická ruská 
pohádka, kterou by měly znát všechny 
děti, i v podání Divadla Úsměv. Vstupné: 
35Kč/os.

čtvrtek 24.1.2008, 19.30 

KINO –  4 MĚSÍCE 3 TÝDNY A 2 DNY 

Rumunsko, 2007, drama, 113 minut, 
titulky, od 15 let, režie: Cristian Mungiu. 
Hrají: Anamaria Marinca, Laura Vasiliu, 
Vlad Ivanov. Příběh dvou vysokoškolských 
studentek, za éry rumunského totalismu, 
těsně před pádem železné opony, kdy 
během jednoho dne jedna z nich pod-
stupuje tehdy zakázaný potrat. Film je 
drsnou výpovědí nejenom o těžké době, 
ale, a to především, o silném přátelství. 
Film získal nejvyšší ocenění, Zlatou Pal-
mu, na letošním Mezinárodním filmovém 
festivalu v Cannes 2007.  

neděle 27.1.2008, 10.30   

KINO –  KOUZELNÁ ROMANCE

USA, 2007, romantická komedie, 108 
minut, český dabing, mládeži přístupné, 
režie: Kevin Lima. Hrají: Amy Adams, 
Patrick Dempsey, James Marsden, 
Timothy Spall, Idina Mendez a Susan 
Sarandon. Film o pohádkové princezně 
(AMY ADAMS) z minulosti, kterou zlá 
královna (SUSAN SARANDON) přemístí do 
současnosti je spojením klasické pohádky 
společnosti Disney s příběhem z moderní-
ho New Yorku.

Neděle 27.1.2008, 17.00  

KONCERT – LUKYHO FOLKOVÝ ČAJ

Co že vás na „čajíku” tentokrát čeká 
a nemine? Kromě dvou českých folkových 
bonbónků v podobě Martiny Trchové 
(www.trchova.cz) a Jany Šteflíčkové 
(www.janaakun.cz), přijalo Lukyho 
pozvání i bratislavské trio Oli&Lu 
(www.oliali.sk). A protože bychom rádi 
všechny účinkující poznali nejen v roli 
muzikantské, nachystali jsme na každé-
ho malé záludné překvapení. Oliver 
Sinay navíc představí projekt „Slnieč-
ka z onkológie”, kterého je „otcem”. 
Premiéru bude mít také naše zbrusu 
nová folková maxikonvička (děkujeme 
tímto panu Mykolovi Ivanynovi za její 
zhotovení), která tentokrát připraví čaj 

Novinky provozu kavárny 
KC Beseda od Nového roku
 
První nekuřácká kavárna 
v Klánovicích
Od 1. ledna 2008 je kavárna v KC 
Beseda 100% NEKUŘÁCKÁ. Přijďte si 
užít špičkových kavárenských služeb 
a výrobků v příjemném, nezakouřeném 
prostředí s čerstvým vzduchem!  Ideální 
pro celou rodinu! Kuřáci jsou rovněž 
vítáni, ale kouřit budou muset venku. 
Věříme, že i oni tuto změnu uvítají. 
Večer, když přijdou domů z KC Beseda 
již nebudou mít problém s „vůní“ svého 
oděvu.

Rozšíření provozní doby 
Od ledna 2008 bude otevřena ka-
várna i v dopoledních hodinách, a to 
v pondělí, úterý, čtvrtek a pátek od 
10.00 do 12.00 (kromě svátků). V této 
době budou primárně poskytovány 
služby připojení k internetu (s ome-
zeným sortimentem služeb

» inzerce
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Co se dál děje s vyřazeným 
spotřebičem

Průměrná česká domácnost používá 
šestnáct různých druhů elektrospotřebičů 
– od nejvíce rozšířených praček, ledniček 
a televizí, až po zatím méně obvyklé 
myčky nádobí. Co dělat, když některý 
z nich doslouží, nebo se jej rozhod-
nete vyměnit za novější, výkonnější 
a úspornější?
Podle provedených průzkumů se uka-
zuje, že 14 % občanů, kteří vyřadili nějaký 
elektrospotřebič, ho odvezlo do sběrného 
dvora, 6 % jej odevzdalo u prodejce při 
koupi nového přístroje, zhruba 15 % 
občanů ale hází vysloužilá elektrozařízení 
do popelnice a 12 % je skladuje doma. 
Někdo také prodá vysloužilý spotřebič do 
bazaru či prostřednictvím inzerátu, další 
jej odveze na chatu nebo chalupu, a tam 
používá dál. 
Z výsledků výzkumu je dále patrné, 
že obyvatelé považují své znalosti jak 
s vysloužilými elektrospotřebiči nakládat 
za nedostatečné. Přibližně čtyři z pěti 
obyvatel vědí o možnostech nakládání 
s elektropřístroji jen málo, popř. mají 

pouze povšechné informace, a 16 % 
připustilo, že o tom neví vůbec nic.

Nejlepší odpad: ten, který 
nevznikne

Ještě menší je pak povědomí o tom, 
jak se s odevzdaným vysloužilým 
spotřebičem nakládá dál. Pravda, to už 
není věc spotřebitele, ale kolektivního 
systému zajišťujícího zpětný odběr, 
oddělený sběr, recyklaci a materiálové 
využití odpadu z nich a zpracovatelských 
firem. Přesto je ale dobré vědět, že 
základní myšlenka moderního odpa-
dového zákonodárství v celé Evropě 
zní: nejlepší odpad je ten, který vůbec 
nevznikne.
Proto kromě kvót na množství 
vysloužilých elektrospotřebičů, které musí 
každý členský stát EU vybrat ročně na 
každého obyvatele, existují i kvóty na 
množství druhotných surovin získaných 
z nich k dalšímu využití. Na skládkách 
nebo ve spalovnách smí skončit vlastně 
jen nepatrné množství celkového objemu 
těchto zařízení.
Zároveň obsahují spotřebiče staršího 

data výroby některé nebezpečné látky, 
se kterými umějí nakládat jen zkušení 
a vysoce specializovaní zpracovatelé.  

Pečlivý výběr zpracovatelů
Elektrowin, a. s., proto jako pro-
vozovatel kolektivního systému 
pravidelně vypisuje výběrové 
řízení, v němž oslovuje společnosti 
provozující technologie na zpra-
cování elektroodpadů.
Účelem řízení je vždy vybrat technologie 
na nejvyšší dostupné úrovni s nejmenšími 
dopady na zdraví lidí a životní prostředí. 
Dalším důležitým aspektem je dosažení 
takové výtěžnosti využitelných materiálů 
ze zpracování zpětně odebraných 
elektrozařízení, aby bylo možné dosáhnout 
kvót stanovených zákonem o odpadech.
Rovněž výrobce elektrozařízení je 
podle zákona povinen poskytnout 
zpracovatelům elektroodpadu veškeré 
informace, které jsou nutné k jeho zpra-
cování, především údaje o obsažených 
nebezpečných látkách, možnostech 
opětovného použití elektrozařízení 
a materiálového využití elektroodpadu, 
případně způsobu jejich odstranění. 

» inzerce

Pomáháte recyklovat? 
Chráníte životní prostředí a suroviny!

diviznový, slazený medem. Takže prosím, 
nezapomeňte svoje plecháčky, bucláky 
a hrnéčky. Jako bonus dostane každý 
dvacátý divák hrneček od nás. Těší se 
Majka a Luky Lukáčovi (www.lukylukac.
eu). Vstupné: 50 Kč, děti polovic.

úterý 29.1.2008, 19.30  

KINO – HRDINOVÉ A ZBABĚLCI

USA, 2007, 96 minut, thriller , titul-
ky, od 15 let, režie: Robert Redford. 
Hrají: Robert Redford, Meryl Streepová, 
Tom Cruise. Je válka, i když to tak na 
první pohled nevypadá. Tisíce mladých 
mužů nasazuje americká armáda v nej-
různějších koutech světa, aby bojovali 
s terorismem. Jejich osud ovšem řídí 
politici z dobře zabezpečených pracoven 

ve Washingtonu. Jsou to právě jejich 
rozhodnutí, která mohou změnit život 
tisícům lidí. V jednom z nejočekávaněj-
ších politických thrillerů roku se na tyto 
otázky pokusí odpovědět režisér a herec 
Robert Redford. Sekundují mu vynikající 
Meryl Streepová a Tom Cruise.  

čtvrtek 31.1.2008, 19.30 

KINO – KURZ NEGATIVNÍHO MYŠLENÍ

Norsko, 2006, drama, 96 minut, titulky, 
od 12 let, režie: Bard Breien. Hrají: 
Marien Saastad Ottesen, Fridjov Saheim, 
Kirsti Eline Tourhaug. Partička několika 
hendikepovaných lidí pod vedením rázné 
psycholožky vyráží za svým dalším cílem: 
přesvědčit pětatřicetiletého Geira, který 
po autonehodě skončil na vozíku (navíc 

jako impotentní), že by se měl přidat 
k jejich skupině, naučit se společně s nimi 
pozitivně myslet a zachránit tak své roz-
padající se manželství. Cena za nejlepší 
režii na MFF Karlovy Vary, druhé místo 
v divácké anketě festivalu.

Rezervace a ceny vstupenek

• Ceny vstupenek na KINO představení, 
pakliže není stanoveno v programu 
jinak, činí 80 Kč pro dospělého a 60 Kč 
pro důchodce a studenty (pro uplat-
nění slevy pro důchodce a studenty je 
třeba předložit příslušný průkaz).

• Rezervace vstupenek na webu 
www.klanovickeforum.cz; 
či v KCB  během akcí nebo telefonicky 
na 604 288 076
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poděkování

 Č. 1 „Děkuji místnímu úřadu za přání 
a dárek k mému životnímu jubileu, 
který mě předala pí. Svobodová.“

Libuše Lážková

 Č. 2 „Příjemné prožití vánočních svát-
ků, hodně štěstí, zdraví a spokojenosti 
v roce 2008 Vám za tým občanského 
sdružení Neposeda přeje

Bc. Melanie Zajacová, předs. sdružení

G. Šmejkalová, MČ Praha-Běchovice

Projekt Multimediálního prezentačního, školicího 

a kulturně-společenského centra v Klánovicích 

podpořila ze svých zdrojů Evropská unie.

Velice si vážíme pomoci a podpory, kterou aktivitám Klánovického fóra 
poskytuje ÚMČ Praha Klánovice.

Státní fond České republiky pro podporu a rozvoj české kinematografie 
finančně podpořil projekt technického rozvoje a modernizace kinosálu v roce 
2007.

ÚMČ Praha 
–Klánovice

z důvodu absence redakční rady zajiš-
tuje vydávání Života Běchovic vedení 
Mč Praha - Běchovice. Své podněty a 
doplnění adresujte přímo na podatel-
nu ÚMČ a nebo mailem:
podatelna@praha-bechovice.cz

Zimní přerušení provozu 
kompostárny v Malešicích

Kompostárna Malešice, která je 
především určena pro bezplatné 
odevzdávání bioodpadu od občanů 
Prahy, bude v zimním období od 
17. 12. 2007 do 15. 3. 2008 uzavřena. 
Občané Prahy mohou bioodpad nadále 
odevzdávat na 10 sběrných dvorech 
hl. m. Prahy. 

Provoz kompostárny bude opět 
zahájen od jara příštího roku. Občan 
bude moci získat na kompostárně 
zdarma 35 % vyrobeného kompostu 
(přepočítávací koeficient je 0,175 
z odevzdaného množství odpadu) jako 
v letošním roce. 

» inzerce

Nárok na odběr kompostu je 
nepřenosný, vypočítává se jako suma 
z předcházejícího roku. Odběr musí být 
proveden v období od 1.4. do 30.11. 
následujícího roku po roce, kdy byl 
bioodpad odevzdán. Jinak nárok na 
poskytnutí kompostu propadá. 
http://envis.praha-mesto.cz/odpady 
(Novinky a pilotní projekty; 

Provoz kompostárny Malešice)

Anna Vojtěchová

Specialista odpadového hospodářství

Odbor ochrany prostředí MHMP

Telefon: 236 004 362

GSM: 736 755 169

Fax: 236 007 074

Email: anna.vojtechova@cityofprague.cz

Občanské sdružení Neposeda v únoru 
2008 zahajuje poslední běh projektu pod-
porovaného Evropským sociálním fondem

 
VZDĚLÁVACÍ A PORADENSKÝ 
PROGRAM 

Projekt je určen pro maminky či tatínky 
na rodičovské dovolené, ale i po ní, kteří 
se během půl až jednoho roku chystají 
zpátky do zaměstnání, a chtějí si oprášit 
anebo získat nové dovednosti, aby jak 
obstáli při hledání nového zaměstnání, 
tak potom i v něm. 

Projekt je určený osobám s trvalým 
pobytem na území hl. m. Prahy, přede-
vším ze správního obvodu Praha 21. 

Bezplatně Vám nabízíme:

1. BLOKOVÉ KURZY ZAMĚŘENÉ NA:

• práci s počítači a internetem
• základy ekonomie /účetnictví
• základy práva
• anglický / německý jazyk
• administrativa 
• trénink komunikačních dovedností 
Sami si zvolíte, co se chcete naučit 

a dozvědět.
Po absolvování jednotlivého blokového 

kurzu úspěšný účastník získá osvědčení.

2. ODBORNÉ PORADENSTVÍ SPOJENÉ 

PŘEDEVŠÍM S NÁVRATEM DO ZAMĚSTNÁ-

NÍ

- BĚHEM, I PO ABSOLVOVÁNÍ KURZU + 
MOŽNOST VYUŽÍT PODPŮRNÝCH SLUŽEB - 
DOHLED NAD DĚTMI PŘEDŠKOLNÍHO VĚKU 
V PRŮBĚHU VZDĚLÁVACÍHO A PORADEN-
SKÉHO PROGRAMU.

Vzdělávací blokové kurzy a poradenství 
se konají v prostorách Nízkoprahového 
klubu Autobus, Českobrodská 1, 190 11, 
Praha-Běchovice.

Kurzy probíhají v dopoledních hodi-
nách od 9.00 do 12.30 hodin, přesné 
termíny budou upřesněny již během 
ledna. Poradenství probíhá 30 minut 
před, a během kurzu, nebo po individuál-
ní dohodě.  

Těšíme se na Vás 
Melanie Zajacová - předsedkyně sdružení
Věra Jílková - sociální pracovník 
(tel. č. 739 491 633) 
info@neposeda.org,
 http://www.neposeda.org/vpp

» inzerce
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PARTNER  PRO  VAŠI  STAVBU – STAVEBNINY  KRUTSKÝ
 ŠKVORECKÁ 871, ÚVALY 281 980 193-4, 724 790 791, 602 384 790
 www.krutsky.cz | stavebniny@krutsky.cz

DOPRAVA AUTOMOBILEM MAN S HR ZDARMA

 •  Cihlový zdící systém POROTHERM, HELUZ SUPERTHERM, přesné tvárnice YTONG, tvárnice H+H, cihly, 
překlady, PZD, stropní systém MIAKO, stropní panely HELUZ  

 •  Cement, vápno, multibat, sádra, suché maltové směsi, omítky, štuky, betony, lepidla, sanace, keraštuk
 •  Střešní tašky KM BETA,  KB BLOK,  BRAMAC, TONDACH, střešní okna VELUX, latě, fólie, střešní šindel
 • Tepelná izolace ORSIL, ISOVER, polystyren, hydroizolace, lepenky, tekuté lepenky
 • Fasádní zateplovací systém, omítky, barvy  PRINCE COLOR , PRIMALEX, RELIUS
 •  Komínový systém SCHIEDEL, stavební chemie HASOFT, DEN BRAVEN – akrylát, silikon, bitumen, PU pěna....
 • Hutní materiál, betonářské sítě, žebírková ocel, I a U profily, stropní nosníky, kovové zárubně
 • Betonové plotovky KB BLOK, BEST, COLOR BETON,  ztracené bednění, ploty, pletivo
 • Betonová dlažba, obrubníky, palisády, zahradní architektura BEST – záruka 20 let, COLOR BETON
 • SÁDROKARTON – kompletní systém – desky, profily, upevňovací prvky, šrouby atd. …
 • Fasádní a vnitřní barvy PRIMALEX, PRINCE COLOR, RELIUS, barvy kov, dřevo, podlahy 
 • Míchačky, nářadí, žebříky, ochranné pracovní pomůcky, barvy, spojovací materiál atd. … 

  • Tónování omítek a barev PRINCE COLOR a PRIMALEX, RELIUS na počkání
  • Rozvoz materiálu automobily 2x MAN s HR , VOLVO s HR,  LIAZ s HR
  • Kamionové dodávky po celé ČR  
  • Kompletní zásobování staveb
  • Výpočet materiálu pro Vaši stavbu, cenové kalkulace, individuelní cenové nabídky 
  • Montáž střešních oken Velux  pro RD zdarma (9% DPH)

ZAJÍMAVÉ CENOVÉ AKCE A SLEVY – INFORMACE NA WWW.KRUTSKY.CZ, NEBO V PRODEJNĚ STAVEBNIN

» inzerce

Již po páté za sebou každoročně 
probíhá v některých základních školách 
ve 2. a 3. třídách našeho obvodu celore-
publikový policejní preventivní projekt 
Ajaxův zápisník. Projekt je veden formou  
jednotlivých ucelených přednášek, které 
uvádí zkušený policista v uniformě podle 
tzv. „Ajaxova zápisníku“. Maskotem celé-
ho programu je dětmi oblíbený plyšový 
policejní pes Ajax, proto Ajaxův zápisník.

Vyškolený  policista dětem nená-
silnou formou úměrnou jejich věku 
a zkušenostem vypráví o návykových 
látkách, o vlastní bezpečnosti, o zajíma-
vé a rozmanité policejní práci. Děti se 
dozví např. o psovodech, o policejních 
hodnostech, o policejních specialistech 
např. z oboru daktyloskopie, o poříčním 
oddílu, o dopravní a pořádkové policii 
a dalších. Čas policista věnuje i bezpeč-

nosti dětí – jak se zachovat, když se dítě 
ocitne v nebezpečí, jak nebezpečí čelit, či 
se do něj  vůbec nedostat. Všemi tématy 
prolíná význam  hodnoty opravdového 
kamarádství, upevňování zdravého sebe-
vědomí a povědomí o právu dítěte upo-
zornit dospělého či policistu, že „něco“  
není v pořádku. Nedílnou součástí 
Ajaxova zápisníku je i dnes tolik diskuto-
vaná dopravní výchova, která se probírá 
z hlediska chodce, a také z hlediska 
cyklisty. Jedno téma je věnováno šikaně, 
kde se děti dozvídají na jaké linky mohou 
zavolat, když jim někdo ubližuje a dozví 
se  spoustu dalších rad co mají dělat.

Zvídavost školáčků je obrovská, i zku-
šený policejní preventista se nad dotazy 
dětí někdy „zapotí“. Náplň hodin je velmi 
pestrá i díky tomu, že si druháci i třeťáci 
mohou vyzkoušet policejní čepici, pro-

prevence

Ajaxův zápisník opět zamířil do školních lavic 
i na policejní obvod Praha III  (Praha 9, 8, 3)

hlédnout zbraň, pouta, nebo si sejmout 
otisky. Na konci přednášky děti vždy 
obdrží malé dárečky, např. rozvrh hodin 
s linkami tísňového volání, tužky, pravítka 
s logem pejska Ajaxe, kartičky s preven-
tivními radami. Děti mají o besedy s poli-
cistou opravdu veliký zájem. Několikrát 
se stalo, že policistu-preventistu poznají 
i v civilu, a hrdě se k němu hlásí. Na ZŠ 
Generála Janouška dokonce děti vytvořily 
o policejním psu Ajaxovi básničky.

Preventivní program je kladně hodno-
cen nejen dětmi, ale kvitují ho i peda-
gogové, jejichž třídy jsou do  projektu 
zapojeny.  Projektu se účastní v našem 
obvodě několik škol. „Ajax“ je pro školy 
zdarma a celý financován Policií ČR.

nprap. Mgr. Gabriela Krupičková

Obvodní ředitelství Policie Praha III, PIS   

tel.: 974 858 208
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VÍME, KAM 
S VYSLOUŽILÝMI 
SPOTŘEBIČI!

LZE JE ODEVZDAT...
... PRODEJCI PŘI KOUPI 
 NOVÉHO SPOTŘEBIČE

... DO SBĚRNÉHO DVORA

CHRAŇME SPOLEČNĚ ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ!

www.elektrowin.cz
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